

单页尺寸： 65x97mm

TWS 无线蓝牙耳机

True wireless steteo earphone
Game 系列

说明书

TWS wireless Bluetooth headset
True wireless steteo earphone

Game series



User Manual

一、产品描述

耳机参数

蓝牙版本:V5.3

支持协议:Supports HFP 1.7,HSP 1.2,A2DP,AVRCP 1.6,SPP1.2and PBAP 1.0

功耗标准:Class2

通话时间:约 4-6H(满电单次使用)

听歌时间:约 4-6H(满电单次使用)

电池类型:3.7V:50mA 锂离子聚合物电池

充电时间:1-2H

工作温度:-10~55 摄氏度

移动充电盒参数

输入电流:DC 5V/1A

输出电流:DC 5V/1A

电池容量:参照标签

耳机 LED 指示状态:

配对状态:红蓝灯交替闪烁

配对成功:红蓝灯熄灭

充电状态:红灯长亮

充电完成:红灯熄灭

二、操作说明

1. 耳机自动开机和自动配对：从充电仓里面同时取出 2 个耳机，即看到左右耳机都红蓝灯交替闪烁时，约 2-5 秒左右耳机转为其中一个耳机红蓝灯交替闪烁，耳机提示“连接成功”，表示左右耳机对连接成功。

2. 手机链接操作：打开手机蓝牙搜索，搜索到的设备名称(请参照网页介绍或者产品标签盒型号，如 (M45)点击链接，会看到手机显示“已连接”。同时耳机提示“蓝牙已连接”，即手机链接配对成功，即可使用。

3. 上、下曲操作：双击左耳机(L)为上一曲，双击右耳机(R)为下一曲。

4. 音量+、-操作：连续 3 次击右耳机(R)为加音量，连续 3 次击左耳机(L)为减音量，也可以直接操作耳机上的音量键调节音量大小。

5. “游戏模式”和“音乐模式”四击左右任意一只耳机，听到“嘟...”一声为音乐模式，听到“铛...”一声为游戏模式，关机后再开机默认音乐模式。

注意！由于产品不断的改善和版本更改，有些耳机没有双击和三键单击功能或者一些功能有细微变化，详情咨询销售人员或者网络客服人员。

6. 单独使用：拿出一个耳机 L 或者 R，耳机开机红蓝灯闪烁之后，配对请参照操作说明第 2 点。

7. 通话接听和挂断：有电话打来时，直接按耳机按键一次即接听。通话结束后，再按一次耳机按键即为挂断通话。

8.拒接来电操作：长按耳机 2 秒，拒绝接听来电。

9.关机和停止使用操作：直接把耳机放回充电仓，耳机自动和手机断开链接，即停止使用，或者分别长按耳机功能键 6 秒，耳机指示灯红灯闪烁 3 下后即关机。

10.二次以上使用操作：和已经连接使用过的手机一一打开手机蓝牙，同时拿出充电仓内的耳机，不需要任何操作，即会和手机自动连接上了。如果二次以上使用不同的手机，需要按照第 1 次操作后方可使用。

项目	操作方法	LED 状态
开机	从充电仓拿耳机自动开机或 长按 3S 开机	LED 红灯交替闪
关机	耳机开机状态下放入充电仓 关机并充电	耳机 LED 红灯亮，充满后 LED 红灯灭
进入配对	开机自动进入配对模式	主耳红蓝灯交替闪烁,副耳红 蓝灯熄灭
连接成功	打开蓝牙搜索蓝牙名：M45	LED 红蓝灯灭
断开连接	自动进入配对模式	主耳红蓝灯交替闪烁,副耳红 蓝灯熄灭
回连	开机自动回连	无
蓝牙无连接自动关机	开机后无任何操作约 5 分钟 后自动关机	所有 LED 灯灭
耳机充电中	耳机放回充电仓内	LED 红灯亮
耳机充满电	耳机在充电仓内	LED 红灯灭
低电报警	电量低于 3.3V,耳机提示“嘟...” 语音	主副机红灯 3 秒闪 1 次, 3V 时自动关机 (10 分钟左右)

充电座及耳机充电

本耳机配有内置可重复充电电池，不可拆卸。在首次使用时，确保耳机充满电。

将充电线连接到充电仓的 TYPE-C USB 接口，另一头连接标准 5V 的 USB 电源输出接口，在充电过程中显示解除跑马灯指示，并显示当前电量。若未开始充电，请先拔下旅行充电线再重新插上。

当耳机充满电后，红色指示灯将熄灭，充电仓充满电后显示屏显示 100%。

仅可使用经过正规国家认证的充电器。未认可的或非标准 USB5V 电源可能导致损坏耳机，极端情况下可能引起爆炸，同时导致产品保修无效。

耳机电池电量不足时

耳机会间隔发出语音“电量不足请充电”，同时指示灯红光间隔闪烁。如果耳机在通话过程中断电关闭，则会自动将通话转至手机。

保养与保存

保持耳机清洁对于安全、卫生的使用很重要

1. 请勿佩戴已显肮脏的入耳式耳机；
2. 耳机不使用时，请始终将其存放在洁净干燥的环境中；
3. 请勿与其他物品存放一起，因为这样可能会造成污染；
4. 避免储存在过热过冷的环境中；
5. 避免接触液体，并避免极端温度或高湿环境；
6. 请勿非专业，不规范的拆解耳机，以免造成耳机偏音

TWS wireless Bluetooth headset
True wireless steteo earphone

Game series



一、Products Description

Earphone Parameter

Bluetooth Version:V5.3

Support profile:Supports HFP 1.7,HSP 1.2,A2DP,AVRCP 1.6,SPP1.2and PBAP 1.0

Power Stand:Class2

Talk Time: Around 4-6H(Full charge one times use time)

Music Time: Around 4-6H(Full charge one times use time)

Battery Type:3.7V:50mA Lithium ion polymer batteries

Charge time:1-2H

Work Temperature:-10~55C

Charge case parameter

Input current:DC 5V/1A

Output current:DC 5V/1A

Battery Capacity: prefer to the battery label

Earbuds LED indicate status:

Pair state: Red & Blue crossing blink

Pair successful: Red&Blue LED close

Charge state: RED LED keep lighting

Finish charge state: RED LED close

二、Instructions

1. Earphone Automatic power on and pair: Take two earphones from charge case contemporary, then you will see Red &Blue LED flashing alternately in both Left and Right side, around 2-5 second till there is only one earphones Red & Blue LED crossing flash, earphone prompt“Connect successful”，means Left & Right earphones connect successful

2. Mobile connect operation: open mobile bluetooth to search, search for device name (please refer to webpage introduce or Products box Model No, like “M45” and click connect. Then you will see “connected” in phone. In same time, earphones will be prompt “Bluetooth connected”, that means connected successfully then you can use directly

3. Prev & Next music operation: Double click Left earbuds for prev and double click right for next music

4. Volume +, - operation: Continuously click Right earbuds 3 times for volume +, continuously click Left earbud 3 times for volume -, also can directly set volume + from mobile device.

5. “Gaming Model” & “Music Model”: Four-click any earphone, until heard “Du.Du” for music models and hearing “dang..” for change game models. Power off and then restart the system default music mode

6. Single earphone use: Take Left or right earbuds, Red&Blue LED crossing blink after power on then connect, for connection please refer instructions point “2”

7. Answer call & Hangup: When here is incoming call , click any button to answer call and click again for hangup call.

8. Reject call: long press phones 2 second for reject call.

9. Power off: Place earphones back charge case, it will be automatic power off and disconnect. Or long press button 6 second until RED LED blink 3 times then it is manual Shutdown.

10. Second time use: connect with the phone which connected before just take both earphones out of charge case then it will be automatic connect with mobile. If connect with different device then please refer the instruction of “1”.

Enter Pair	Automatic enter pair mode After power on	Host earbud Red& Blue crossing blink, minor earbuds Red&Blue LED close
Connected	Open bluetooth search pair Name: M45	LED Red and Blue light close
Disconnect	Automatic enter pair mode	Host earbud Red& Blue crossing blink, minor earbuds Red&Blue LED close
Connection	Connection after Power On	N/A
Bluetooth disconnect and Auto power off	Automatically shut down after about 5 minutes without any operation after booting	All LED close
In charging	Place earbuds back charge case	LED Red lighting
Full charge	Earbuds in charge case	LED Red close
Lower Battery alarm	When the power is lower than 3.3V, the earphone prompts “beep..dang..”	Host and minor earbuds Red LED blink each 3 seconds and when 3V automatic shut off (Around 10minutes)

Charge case and earphone charge

The earphones with build rechargeable battery, Non removable. Make sure the headset is fully charged when using it for the first time.

User Type C charge cable insert with charge case and another side insert with 5V USB Power port. During the charging process, the display shows a marquee indicator and displays the current power level. If it is no charge, please remove the cable and insert again.

The RED LED indicate light closed means earphone full charge and Charge case LCD will display 100% after full charge

Use only official country-approved chargers. Unapproved or non-standard USB5V power supply may cause damage to the headset, and in extreme cases, it may cause an explosion, and also void the product warranty.

When the headset battery is low

The earphones will give out a prompt sound “Low battery, please charge” at intervals, and the red light of the indicator light will flash at intervals. If the headset is powered off during a call, it will automatically transfer the call to the phone.

Care and Preservation

Keeping your headphones clean is important for safe, hygienic use

1. Do not wear dirty earphones;
2. When the earphones are not in use, please always store them in a clean and dry environment;
3. Do not store it with other items, as it may cause pollution;
4. Avoid storing in an environment that is too hot or too cold;
5. Avoid contact with liquid, and avoid extreme temperature or high humidity environment;
6. Please do not disassemble the earphones in an unprofessional or non-standard way, so as not to cause the earphones to be out of tune

FCC Caution:

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.

-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.